
El ple de Lloret reclama per unanimitat gestionar l«hospital

des de l«Ajuntament

Els grups mostren el seu malestar amb la Corporaci� de Salut del

Maresme i la Selva per la seva gesti� del sociosanitari
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Lloret vol recuperar la gesti� p�blica de l'hospital sociosanitari, en

mans de la Corporaci� de Salut del Maresme i la Selva (CSMS) des

del 2002. Els 21 regidors de l'Ajuntament van aprovar per unanimitat

una moci� del grup d'ICV-EUiA que deixa pal�s el malestar del

municipi amb la direcci� de la Corporaci�. Els grups es van desfer

en elogis caps als treballadors del centre i tamb� es van

solidaritzar amb els usuaris i familiars.

"Demano perd�, reconec que ens vam equivocar el 2002". Aquest era l'acte de contrici� que va pronunciar ahir al

ple el regidor d'ICV-EUiA, Xavier Rodr�guez, admetent, en vista als resultats actuals, que el seu grup es va

equivocar el 21 de novembre 2002 quan van donar supor t a l'extinci� de l'Organisme Aut�nom Patronal de

l'Hospital Municipal (el sociosanitari) per integrar-se a la CSMS.

Llavors, recordava, es va cedir la gesti� perqu� es deia que no podien assumir el d�f icit. Tot i aix�, exposava en

la moci� presentada per ell mateix, "en els �ltims anys, la gesti�, tant sanit�ria com econ�mica, dels directius de

la CSMS ha estat en dubte, f ins i tot existeixen informes de la Sindicatura de Comptes que ho ratif iquen". Tamb�

"en els �ltims anys la pol�tica de personal" de "la direcci� ha anat contra els professionals de la sanitat, tant a

l'Hospital Comarcal de la Selva, en els CAP de Lloret i a l'Hospital Municipal". Alhora, "s'han rebut queixes dels

familiars dels interns per la poca qualitat del menjar". Aix�, "no existeix cap prova que la gesti� privada sigui

millor que la p�blica", la qual "assegura uns m�nims de qualitat que la gesti� privada no assumeix" basant-se "en

el criteri economicista". El model est� en q�esti� i, per aix�, proposava tornar a gestionar l'hospital des de Llor t

"quan legalment sigui possible".

La resta de grups, CiU, PP, Millor, ERC i els 9 regidors no adscrits (Josep Cor t�s, els 5 exregidors del Millor i els

3 exedils del PSC), van estar-hi m�s que d'acord. Tots tenien al cap l'intent de retallar l'�ltima paga extra de Nadal

als empleats i admetien que l'actual gesti� no els mereix cap "credibilitat" i s'ha de vetllar per l'inter�s p�blic.

El dubte era saber si es pot fer. Per la par t del que es va acordar el 2002, l'Ajuntament pot demanar la retrocessi�

(amb una antelaci� d'un any, de manera que donar� temps al pr�xim govern a preparar una futura) i, per la par t

de la llei estatal ARSAL de racionalitzaci� de les administracions, l'alcalde, Rom� Codina. havia demanat un

informe jur�dic. Entre altres, conclou que cal demanar perm�s a la Generalitat o dotar un pressupost, per� no

impossible.

Codina tamb� va recordar que el consistori ja va comprar un solar "pensant a fer un equipament nou" i es va

modif icar el Pla General per augmentar l'edif icabilitat i acollir 140-150 llits. Era, va dir, "la primera pedra" per tenir

el futur hospital que "Lloret mereix".
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